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Conceptverslag vergadering Algemeen Bestuur van het Meerschap Paterswolde van 29 mei 2017 

 

Aanwezig: mw. M.H. Stiekema (voorzitter), dhr. M.D. Blom, dhr. J.P. Loopstra, dhr. B. Leemhuis,  

mw. E.C. Kardol, mw. C. Fenijn 

Afwezig m.k. Mw. N. Hofstra, dhr. J. van Keulen, mw. L. Schuiling, mw. H. Wiersema 

Afwezig z.k. -  

  

Ambtelijke ondersteuning: dhr. G. Pots (secretaris), dhr. H. Homan, mw. S. Loedeman 

 

Publieke tribune:   aantal personen  3 

 

1. Opening/vaststelling conceptagenda 
De Voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Rondvraag (eventuele insprekers) 
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

3 Verslagen 
3a. Conceptverslag AB 12 december 2016 

 Mw. Fenijn: vraagt naar aanleiding van punt 4b of de boa’s beëdigd zijn. 

Voorzitter: de boa’s zijn beëdigd in Haren. Voordat zij aan de slag kunnen in het 

Meerschapsgebied moet er een convenant worden gesloten tussen de gemeente 

Haren en het Meerschap. 

Dhr. Homan: In juni is er gezamenlijk met de gemeente Haren een afspraak bij de 

politie om het convenant te ondertekenen. 

 

Mw. Fenijn: vraagt naar aanleiding van punt 4c of er in de praktijk ook gecontroleerd 

wordt of de openbaarheid van de grond bij de Paalkoepel gewaarborgd blijft. 

Dhr. Pots: mocht in de praktijk blijken dat de Paalkoepel zich niet aan de gemaakte 

afspraken houdt dan zal hier actie op ondernomen worden vanuit het Meerschap. 

 

Mw. Fenijn: vraagt naar aanleiding van punt 4d of de subsidie is toegekend 

Dhr. Homan: ja de subsidie is toegekend 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3b. Besluitenlijst DB 10 april 2017 (alleen bestuursleden) 

 Verslag  wordt ongewijzigd vastgesteld  

 
4. Mededelingen/Ingekomen stukken. 

Voorzitter: Er zijn vanochtend in het zwemwater bij De Lijte punaises aangetroffen. 
Inmiddels zijn deze met een magneet uit het water verwijderd. Het is de derde keer 
binnen een half jaar dat er punaises worden aangetroffen. Hiervan wordt aangifte 
gedaan. Door berichten hierover op facebook is de pers ook op de hoogte en heeft 
hier aandacht aan besteed. 
Mw. Fenijn: vraagt of het wel zo verstandig is om dit in de media te brengen. 
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Voorzitter: het staat al op facebook en de media heeft het al opgepikt. De media kan 
een rol vervullen bij het attenderen van mensen, het alert zijn van mensen, 
waarschuwing voor mensen. 
Dhr. Blom: geeft aan ook voor openheid te zijn. Je bent verantwoordelijk voor het 
gebied dat je beheert.  

   
4a. Brief gemeente Tynaarlo. Besluit gemeenteraad inzake wijziging bestemmingsplan  

perceel Groningerweg (informerend) 

Begin 2016 is er door het Meerschap een verzoek ingediend tot wijziging van het 

bestemmingsplan voor een perceel grond aan de Groningerweg. Begin januari 2017 is 

het verzoek door de gemeenteraad afgewezen. 

 Dhr. Leemhuis: was het te voorzien geweest dat het verzoek afgewezen zou worden. 

Dhr. Pots: nee het was niet te voorzien dat het verzoek afgewezen zou worden. Er 

zijn aan de Groningerweg in het verleden diverse bestemmingswijzigingen geweest.  

  

4b. “Meer in beweging” Voortgang Lage Wal (mondeling) 

Dhr. Homan: De subsidie is toegekend voor 50% van de geraamde kosten. 
Momenteel zijn we druk bezig met de Provincie en Waterschap Noorderzijlvest om 
de puntjes op de i te zetten. De uitvoering zal zoals het nu lijkt in het voorjaar van 
2018 van start gaan. 
De heer Pots ontvangt complimenten voor zijn inzet en bijdrage aan dit project. De 
heer Pots geeft de complimenten door aan de heer Homan. De heer Homan is de 
trekker van dit project binnen het Meerschap. (applaus van het bestuur) 
 

4c. Brief provincie Groningen inzake jaarrekening 2015 en begroting 2017 (informerend) 

De provincie heeft naar aanleiding van de jaarrekening geen opmerkingen. Ten 

aanzien van de begroting wordt met betrekking tot het weerstandsvermogen 

opgemerkt dat de egalisatievoorziening groot onderhoud zich niet op een 

verantwoord niveau bevindt om het toekomstige groot onderhoud te kunnen 

opvangen. De provincie geeft in overweging bij de volgende begroting deze 

voorziening op een verantwoord niveau te brengen. 

Dhr. Loopstra: merkt op dat het weerstandsvermogen in de begroting van 2018 niet 

naar een verantwoord niveau is gebracht. 

Voorzitter: Dit is een terechte opmerking en een punt van zorg en aandacht.  

 

5. Concept jaarverslag en jaarrekening 2016 en besluit bestemming positief resultaat 2016 
Dhr. Loopstra: heeft gelezen in het jaarverslag dat er 9 vrijwilligers zijn waarvan er 2 

onderhoudswerkzaamheden doen. Hij vraagt of het ook mogelijk is om via de 

gemeente Groningen mensen aan te trekken (participatiebanen). 

Dhr. Pots: De werkzaamheden die de vrijwilligers uitvoeren compenseert niet het 

verlies aan arbeidscapaciteit. De twee vrijwilligers zijn 1x per maand zo’n 4 uur actief 

in het gebied. Het Meerschap is op dit moment in gesprek met de Gemeente 

Groningen voor een Wajong-er. 

Dhr. Loopstra: mocht het Meerschap structureel uren gaan missen dan de 

participatiebanen in gedachten houden. 

Mw. Fenijn: vraagt uitleg betreffende overige kosten.  

Dhr. Pots: de provincie heeft als plicht gesteld dat er een post voor onvoorziene 

uitgaven opgenomen wordt in de begroting. Deze post kan gebruikt worden ter 

compensatie van kleine overschrijdingen op andere begrotingsposten. 

Het jaarverslag en de jaarrekening 2016 worden goedgekeurd en vastgesteld. 
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6. Ontwerp begroting 2018 
Mw. Fenijn: In 2010 is er door het bestuur besloten de bijdrage zoveel mogelijk op 
het zelfde niveau te handhaven door positieve resultaten in de Algemene Reserve te 
doteren en deze weer te onttrekken voor de komende begrotingen. Ze vraagt zich af 
of dit nog wel van deze tijd is. 
Voorzitter: als we dit willen veranderen dan zal het DB voltallig moeten zijn. We 
proberen tijdig te anticiperen op de toekomst.   
Er is geen bezwaar tegen om dit onderwerp eens op de agenda van het DB te zetten. 
De begroting 2018 is hierbij vastgesteld. 

  
 

7. Legesverordening en Sluisgeldenverordening 
Voorzitter: het Meerschap had tot op heden geen leges- en sluisgeldenverordening. 
De verordeningen dienen als wettelijke grondslag voor het innen van gelden. 
Dhr. Leemhuis: zijn de verordeningen wel opgesteld in het beleid dat nu wordt 
gevoerd? 
Mw. Loedeman: de verordeningen zijn opgesteld conform het beleid dat gevoerd 
wordt. 
Beide verordeningen worden vastgesteld. 

 
 

8. Rondvraag 
  Het secretariaat deelt de uitnodigingen van VWDTP uit voor hun 100 jarig bestaan 

 

 

 

 

 

Nr. Onderwerp / Voorstel Besluit 

5. Concept Jaarverslag en Jaarrekening 2016 en besluit bestemming 
positief resultaat 2016 

Vastgesteld  

6. Ontwerp Begroting 2018 Vastgesteld 

7. Legesverordening 
Sluisgeldenverordening 

Vastgesteld 
Vastgesteld 

 


